
PROTOKOLL 4/2012 
 

Styrelsemöte med Närsbo Samfällighetsförening 
 
 
 

Datum: 
 

Plats 
 

Närvarande: 

 
 

 
 

 
 

Frånvarande: 

Onsdagen den 23 maj 2012 
 

Hemma hos Ulrika Nicklasson 
 

Ulrika Nicklasson, ordförande för mötet 

Björn Wallander 
Fredrik Abrahamsson 

Per-Olof Svensson 
Sirpa Tavastila 

Gunnel Blom 
 

Christer Tedefjord 

Robert Törsök 
 
 
 
 

§1 Mötet öppnas Mötet öppnades av Ulrika Nicklasson som hälsade alla välkomna. 
 
 

 

§2 Justering av protokoll  Protokollet kommer att justeras av sittande ordförande. 
 
 

 

§3 Föregående protokoll Lades till handlingarna. 
 
 

 

§4 Ekonomi Per-Olof hanterar löpande fakturor som sedan lämnas till Lotta för att 
bokföras. 

Firmatecknare är anmälda till banken. 
  

 

§5 Lekplats Under arbetsdagen har fotbollsplanen sladdats, övrigt inga 

anmärkningar. 
 
 

 

§6 Strand och grönområden  På Silverbergsvägen finns en tall på väg ner. Sirpa frågar Erkki om 

han kan ta ner detta. 

 Allt skräp har tagits bort från strandhuset av Ulrika. 
 
 

 

§7 Vägar och gångstigar  Grävaren Magnus kommer att gräva diken i juli om vädret tillåter. 

 Vägarna saltades i maj. 

 Grus är inte lagt ännu på Silverbergsvägen. 

 P-tillstånd till besökande som parkerar i området kommer Robert 

att ombesörja. 

 Vi ser över skyltarna vid vändplatserna om det behövs nya eller 

bara ”dammas av”. 
 
 

 

§8 Skog  Två träd bör eventuellt tas ner på Bäckvägen. 

 På vissa håll finns önskemål om fällande av träd, styrelsen beslöt 

att innan nästa styrelsemöte göra en rundvandring i området. 

 Vad kostar en flismaskin för att ta hand om allt sly m.m. Per-Olof 

kollar detta. 
 
 

 

§9 Vattenanläggningen  Frekvensinriktare och sinusfilter är monterat för att strypa tillförsel 

av vatten till filtren. 



 Inga förändringar på vattenproverna. 
 
 

 

§10 Avloppsanläggningen Går som det ska, inte mycket trasor och annat som fastnar numera. 
 
 

 

§11 Övriga frågor  Närsbobladet kommer ut innan sommaren 

 Lista på vem som äger vilken båtplats sätts upp på strandhuset. 

Gunnel ansvarar för detta 

 Ersättningar/arvoden för styrelseledamöterna diskuterades, frågan 

tas upp på nästa styrelsemöte. 
 
 

 

§12 Nästa möte Nästa möte är onsdagen den 15 augusti 2012 klockan 18.30 hos Per-

Olof som då är sammankallande och vice ordförande fram tills dess. 
Styrelsen kommer att starta mötet med en rundvandring i området. 

 
Ulrika tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Vid protokollet, dag som ovan  Justerare 

 
 

 

Gunnel Blom    Ulrika Nicklasson 

 


